
Referat styremøte 5. des. 2023

Dato for årsmøtet 14. februar, sjekker muligheten for å låne kantina på Prima neste år også.
Magnus sender ut varsel til alle medlemmer før 13. desember.
Valgkomite Hege Lande og Guro U Snøva

Julegrøten byttes ut med Nyttårstreff for medlemmer torsdag 4. januar. Anne sjekker om det
er ledig på Berg Prestegård.

Utstilling 2024 tenker vi litt på. NKK er 8. og 9. juni, så alternativt kan vi ta en utstilling
fredag 7. juni.
Anne sjekker muligheter på Rotvoll.
Vibeke sjekker med Patric Ragnarson om han kan være interessert i å dømme. Offisiell
invitasjon blir sendt når vi har alt på plass.

Podencoklubben arrangerer prøve den helga vi vurderte i sept. Vi avventer og tenker litt på
Lc-prøve.


